AIA Rethink Healthy Programme - Registration Terms and Conditions ("Terms and Conditions")

- 1. Eligibility and Registration: The AIA Rethink Healthy Programme (the "Programme") is open to all persons who wish to register. Each person must complete a registration form in order to become a member of the programme ("Member") and participate in the activities. Registration as a Member is deemed to be an acceptance of these Terms and Conditions.
- 2. The Programme is offered solely by AIA and is not linked to any other promotion or membership program offered by AIA, including AIA Vitality.
- 3. Purpose of the Programme: The purpose of the Programme is to provide Members with exclusive access to a variety of health-focused events, activities, and initiatives that aim to empower and inspire Members to live 'Healthier, Longer, and Better Lives'.
- 4. Programme is free and open to all residents of Hong Kong. All persons who wish to participate in the Programme are required to provide their contact details to AIA upon registration.
- 5. Event Participation: AIA will contact Members regarding any upcoming events and provide them with the opportunity to register and attend. Events may involve activities relating to the promotion of health as set by AIA.
- 6. Events may be held at times and dates as set by AIA and will be subject to additional terms and conditions. Registration to the Programme does not automatically entitle the Member to entry into any event, and registration for each event may be required according to the type of event offered.
- 7. Registration to the Programme does not entitle any Member to any discounts on AIA products or services.
- 8. Amendments to Terms and Conditions: These Terms and Conditions may be changed, suspended, and/or terminated by AIA at any time, without prior notice to the Members, and any changes will be posted on the website of the Programme.
- 9. Dispute Resolution: In the event of any dispute, controversy, difference or claim, AIA shall have the absolute right to interpret these Terms and Conditions, and its decision shall be final and binding.
- 10. Governing Law and Language: The Chinese translation is for reference only. In case of any discrepancy between the English version and the Chinese version, the English version of these Terms and Conditions shall prevail. These Terms and Conditions shall be governed by the laws of Hong Kong.
- 11. Definitions:
 - "AIA" refers to the Hong Kong Branch and/or Macau Branch of AIA International Limited (Incorporated in Bermuda with limited liability). "Hong Kong" and "Macau" refer to the "Hong Kong Special Administrative Region" and the "Macao Special Administrative Region" respectively.
- 12. Personal Data Usage: By registering for the Programme, you as a Member, hereby agree to the provision of your personal data for the following purposes:
 - a) Communicating and providing details related to the events and services of the Programme;
 - b) Personalizing, enhancing, and developing benefits, services, and recommendations to meet Members' needs;
 - c) Performing functions and activities of the Programme, including, without limitation, maintenance of online and other services, identity verification, data analysis, research and statistical analysis;

- d) Communicating with Members regarding updates and changes to the Programme, or in relation to any of the purposes set out in these Terms and Conditions;
- e) Conducting statistical research undertaken by AIA, our partners who provide goods and services offered to the Programme, or the respective regulators of the goods and services providers;
- f) Complying with any legal and regulatory requirements, including but not limited to any internal compliance policies, procedures, measures or arrangements for sharing data and information within us and/or any other use of data and information in accordance with any group-wide programs for compliance with sanctions or prevention or detection of money laundering, terrorist financing or other unlawful activities;
- g) Enabling an actual or proposed assignee or transferee of our rights or business (or portions thereof) to evaluate or carry out the transaction intended to be the subject of the assignment or transfer or to enable AIA to evaluate or carry out a proposed or actual assignment or transfer of a third party's rights or business (or portions thereof) to AIA. In the event that AIA purchase a third party's rights or business, the personal data received from the third party, to the extent that the rights or business are/is relevant to AIA, will be treated in accordance with these Terms and Conditions. In the event that we sell our rights or business (or portions thereof), to the extent that the rights or business are/is relevant to the Membership, a provision will be included in the sales contract requiring the assignee or transferee to treat your personal data in the same manner required by these Terms and Conditions;
- h) Enabling us to provide the submitted personal information to AIA's affiliates, third-party reward, loyalty, co-branding or privileges program providers, AIA's brand partners or marketing partners, and medical/ healthcare and wellness service providers, and AIA service provider, in relation to the purposes listed above.
- i) Conducting promotional and marketing activities (with Members' consent); and
- j) Other purposes related to the purposes listed above.
- 13. Personal Data Access and Other Terms: In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have the right to request access to and the correction of any of your personal data held by AIA, by writing to the Data Protection Officer of AIA in accordance with paragraph 4 of the AIA's Personal Data Information Collection Statement (AIA PICS). Paragraphs 5 to 8 of the AIA PICS are also applicable to the collection of your personal data: https://www.aia.com.hk/content/dam/hk-wise/pdf/privacy-statement/AIAHK-PICS-English.pdf

AIA 再想健康計劃登記條款及細則(「條款及細則」)

- 1. 參加資格與註冊:
 - AIA 再想健康計劃開放予有意登記成為會員的人士(「計劃」)。每人必須完成登記表格方可成為會員(「會員」)並參加活動。登記為會員即視為接受相關條款及細則。
- 2. 此計劃由 AIA 獨自提供,與 AIA 的任何其他推銷活動或其他會籍計劃(包括 AIA Vitality)無關。
- 3. 計劃目的: 此計劃為會員提供參加各種健康主題的獨家活動、計劃和倡議旨在 鼓勵和啟發會員實踐「健康長久好生活」。
- 4. 此計劃為免費及開放予所有香港居民。有意參加該計劃的人士均需於登記時向 AIA 提供相關聯絡資訊。
- 5. 参加計劃: AIA 將就任何即將舉行的活動與會員聯絡,並為他們提供登記和參加 活動的機會,並可能涉及 AIA 設定的與推廣健康相關的活動。
- 6. 活動可能在 AIA 規定的時間和日期舉行,並將受條款及細則約束。註冊參加計 劃不代表會員自動有權參加任何活動,並且根據所提供的活動類型,可能需要 為每個活動進行登記。
- 7. 註冊參加計劃不代表任何會員可享有 AIA 產品或服務的任何折扣。
- 8. 條款及細則的更改: AIA 可能就此條款及細則作出更改、暫停和/或終止, 恕不 另行向會員作通知,任何更改將會在計劃的網站上公佈。
- 9. 爭議,AIA 則擁有此條款及細則的最終解釋權,並且其決定將是最終且具約束 力的。
- 10. 管轄法律及語言: 中文翻譯僅供參考。如英語版本與中文版本之間存在任何不一致,則以英文版本的條款及細則為準。此條款及細則受香港法律管轄。
- 11. 定義:「AIA」是指友邦保險(國際)有限公司(於百慕達註冊成立之有限公司)之香港及/或澳門分行。「香港」及「澳門」分別指「香港特別行政區」及「澳門特別行政區」。
- **12.** 個人資料的使用: 透過註冊參加計劃,您作為會員謹此同意向我們提供您的個人資料以便:
 - a. 溝通及向您提供有關計劃活動及服務的詳細資訊;
 - b. 個人化、加強和開拓我們的福利、服務和建議以滿足會員的需求
 - c. 執行與計劃相關的功能和活動,包括但不限於維持線上和其他服務、身份驗證、資料分析、研究和統計分析;
 - d. 與會員溝通計劃的更新和將來之變更,或與本條款及細則中規定的任何 目的有關的事官;
 - e. 進行由 AIA 及為計劃提供相關的商品和服務之合作夥伴或和提供商品和 服務之合作夥伴相關的監管機構進行的統計;
 - f. 遵守我們為符合任何法律和監管義務,包括但不限於制裁或預防或偵測 洗黑錢、恐怖分子融資活動或其他非法活動的任何方案就於集團內共用 資料及數據及/或資料及數據的任何其他使用而指定的任何義務、要 求、政策、程序、措施或安排;
 - g. 允許我們的權利或業務(或其中的部分)的實際或建議承讓人或受讓人 進行評估或執行擬作為轉讓或轉移標的交易,或使 AIA 能夠評估或執行 擬議或實際的轉讓或將第三方的權利或業務(或其中的部分)轉讓給 AIA。如果 AIA 購買第三方的權利或業務,則從第三方收到的個人資料 (在該權利或業務與 AIA 相關的範圍內)將根據這些條款及條件進行處

- 理。如果我們出售我們的權利或業務(或其中的部分),只要該權利或 業務與會員資格相關,則銷售合約中將包含一項條款,要求承讓人或受 讓人以此條款及細則所要求之相同方式處理您的個人資料;
- h. 允許我們將閣下的個人資料提供予 AIA 聯營公司、第三方獎賞/客戶或 會員/優惠計劃供應商、AIA 的品牌合作夥伴或營銷夥伴、醫療/醫護 及保健服務供應商、AIA 服務供應商,以達致與上述目的有關的用途。
- i. 如您同意,將使用您的個人資料進行直接促銷活動(在會員同意的情况下);及
- j. 與上述用途有關的其他用途。
- 13. 個人資料查閱及其他條款:根據《個人資料(私隱)條例》,您有權要求查閱及更正任何 AIA 持有您的個人資料。根據友邦香港的個人資料收集聲明(「該聲明」)第4段,您可以書面形式向 AIA 的資料保障主任提出申請。該聲明第5至第8段亦適用於收集您的個人資料: https://www.aia.com.hk/content/dam/hk-wise/pdf/privacy-statement/AIAHK-PICS-Traditional-Chinese.pdf